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Протокол

пленарного засідання дев’ятої сесії Кропивницької 
районної ради восьмого скликання

м. Кропивницький 23 вересня 2022 року

Засідання дев’ятої сесії районної ради веде голова районної ради Лейбенко 
Андрій Олександрович.

Голова районної ради:
Доброго дня, шановні депутати та запрошені!

Перед початком пленарного засідання хочу повідомити, що депутатською 
групою "Рівні можливості" у Кропивницькій районній раді було оголошено 
конкурс «Ми чекаємо на тебе, наш ангел у формі!» серед дітей Кропивницького 
району.

За результатами конкурсу було надіслано більше 50 малюнків.
Серед них обрано переможців конкурсу, які прибули до сесійної зали для 
нагородження.

Слово передаю співголові депутатської групи Наталії Живіцькій.

На пленарне засідання дев’ятої сесії прибуло 35 депутатів. Кворум, 
необхідний для проведення сесії, є.

Пленарне засідання дев’ятої сесії Кропивницької районної ради восьмого 
скликання ого л о шу ю в і дкр итим.

(Звучить Державний Гімн України \

У засіданні сесії беруть участь: голова Кропивницької районної державної 
адміністрації (начальник районної військової адміністрації) Пастушенко Віталій 
Анатолійович, перший заступник керівника Кропивницької окружної прокуратури 
Когатько Станіслав Миколайович та представники територіальних громад.

Шановні колеги, з поважних причин на сьогоднішньому засіданні відсутні 
деякі члени лічильної комісії. Тому є пропозиція обрати серед фракцій депутатів, 
які присутні, представника для лічильної комісії. Одна людина потрібна так як 
відсутня Краснокутська Валентина Анатоліївна, тому є пропозиція від політичної 
партії «ПРОПОЗИЦІЯ» обрати на сьогоднішню сесію члена лічильної комісії. Які 
є пропозиції від політичної партії «ПРОПОЗИЦІЯ»?

Обрано членом лічильної комісії Шершшока Артема Анатолійовича.

Хто за цю пропозицію прошу голосувати.



Результати голосування: «за» - 35
«проти» - 0 
«утримались» - 0 
«не голосували» - 0

Прийнято.
Прошу Шершнюка Артема Анатолійовича зайняти місце біля лічильної 
комісії.

Голова районної ради:
Переходимо до формування порядку денного.
Пропонується перелік питань, який отримали всі депутати, включити до 

порядку денного пленарного засідання сесії та проголосувати за основу.
Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
Результати голосування: «за» - 35

«проти» - 0 
«утримались» - 0 
«не голосували» - 0

Прийнято.
Вносить питання : голова Кропивницької районної ради

1. Про інформацію керівника Кронивницької окружної прокуратури 
про результати діяльності на території Кронивницької о району за І 
півріччя 2022 року.

Інформує: Ізотов Володимир Андрійович - керівник Кронивницької 
окружної прокуратури.

Вносить питання : голова Кропивницької районної ради
2-Про затвердження стажу служби в органах місцевого

самоврядування та встановлення надбавки за вислугу років ЛЕЙБЕНКУ
А.О.;

Інформує: Власенко Тетяна Сергіївна -  керуючий справами
Кропивницької районної ради.

Вносить питання : голова Кропивницької районної ради
3. Про внесення змін до персонального складу президії Кронивницької 

районної ради;
Інформує: Сергієнко Олена Василівна -  начальник відділу правового 

забезпечення та документообігу виконавчого апарату Кропивницької районної 
ради.

Вносить питання : голова Кропивницької районної ради
4. Про погодження та затвердження проекту землеустрою щодо 

встановлення (зміни) меж села Весел і в ка на території Аджамської 
сільської ради Кропивницького району Кіровоградської області.

Інформує : Швидич Василь Степанович -  розробник, начальник відділу.
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Вносить питання : голова Кропивницької районної ради
5. Про погодження та затвердження проекту землеустрою щодо 

встановлення (зміни) меж села Зелений Гай на території Аджамської 
сільської ради Крогшвницького району Кіровоградської області.

Інформує : ІІІвидич Василь Степанович -  розробник, начальник відділу.

Вносить питання : голова Кропивницької районної державної адміністрації 
(начальник районної військової адміністрації)

6. Про затвердження програми забезпечення безперебійного 
функціонування Кропивницької районної військової адміністрації та її 
структурних підрозділів в умовах введення воєнного стану в Україні.

Інформує: Сухопарова Євгенія Сергіївна - начальник відділу 
інфраструктури, містобудування, архітектури, житлово-комунального 
господарства, економічного та агропромислового розвитку районну.

Вносить питання : голова Кропивницької районної державної адміністрації 
(начальник районної військової адміністрації)

7. Про внесення змін до рішення Кропивницької районної ради від 10 
грудня 2021 року № 195 «Про районний бюджет Крогшвницького району 
на 2022 рік».

Інформує: Єсман Любов Григорівна -  головний спеціаліст відділу 
взаємодій з органами місцевого самоврядування Кропивницької районної 
військової адміністрації.

Вносить питання : голова Кропивницької районної ради
8. Про внесення змін до рішення третьої сесії Кропивницької районної

ради восьмого скликання від 17 червня 2021 року № 125 «Про деякі 
питання, пов’язані з орендою майна, що належить до спільної власності 
територіальних громад, сіл, селищ, міст Кронивницького району»;

Інформує: Кірілова Катерина Олександрівна -  начальник відділу 
бухгалтерського обліку та з питань власності виконавчого апарату 
Кропивницької районної ради.
Вносить питання : голова Кропивницької районної ради

9. Про орендні відносини спільної власності територіальних громад, 
сіл, селищ, міст Кронивницького району;

Інформує: Кірілова Катерина Олександрівна -  начальник відділу 
бухгалтерського обліку та з питань власності виконавчого апарату 
Кропивницької районної ради.
Вносить питання : голова Кропивницької районної ради
10. Про надання згоди на прийняття у суспільну власність територіальних 
громад, сіл, селищ, міст Кронивницького району пристроїв сунугникового 
зв’язку «Зіагііпк»;

Інформує: Кірілова Катерина Олександрівна -  начальник відділу 
бухгалтерського обліку та з питань власності виконавчого апарату 
Кропивницької районної ради.
Вносить питання : голова Кропивницької районної ради
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11. Про затвердження списку присяжних Бобринецького районного суду 
Кіровоградської області;

Інформує: Сергієнко Олена Василівна -  начальник відділу правового 
забезпечення та документообігу виконавчого апарату Кропивницької районної 
ради.

Вносить питання : голова Кропивницької районної ради
12. Про затвердження списку присяжних Новгородківського районного 
суду Кіровоградської області;

Інформує: Сергієнко Олена Василівна -  начальник відділу правового 
забезпечення та документообігу виконавчого апарату Кропивницької районної 
ради.

Вносить питання : голова Кропивницької районної ради
13. Про затвердження списку присяжних Олександрійського районного 
суду Кіровоградської області;

Інформує: Сергієнко Олена Василівна -  начальник відділу правового 
забезпечення та документообігу виконавчого апарату Кропивницької районної 
ради.

Вносить питання : голова Кропивницької районної ради
14. Про затвердження списку присяжних Знам’янського міськрайонного 
суду Кіровоградської області;

Інформує: Сергієнко Олена Василівна -  начальник відділу правового 
забезпечення та документообігу виконавчого апарату Кропивницької районної 
ради.

15. Різне.

Голова районної ради:
Чи будуть інші зауваження, зміни, доповнення до порядку денного?
Лагода К.А.: Так, я хочу внести на розгляд сесії депутатське звернення. 
Барабаш О.В.: Тобто ваше депутатське звернення з проектом рішення?
Лагода К.А. : Так, і хочу включити до порядку денного.
Голова районної ради:
Хто за зміни, щоб включити до порядку денного депутатський запит, прошу 

голосувати.
Пропоную це питання поставити другим після звіту керівника Кропивницької 

окружної прокуратури.
Результати голосування: «за» - 35

«проти» - 0 
«утримались» - 0 
«не голосували» - 0

Прийнято.
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Хто за те, щоб порядок денний пленарного засідання прийняти в цілому зі 
змінами, прошу голосувати.

У нас зареєструвався ще один депутат, тож приймає участь у голосуванні. 
Результати голосування: «за» - 36

«проти» - 0 
«утримались» - 0 
«не голосували» - 0

Прийнято.

Голова районної ради:
Дякую. Порядок денний пленарного засідання сесії сформовано.
Нам потрібно затвердити регламент засідання.
Пропонується такий регламент:
Для доповіді - до 10 хв.
Співдоповіді -  до 5 хв.
Виступу - до З хв.

Голова районної ради:

Всі питання було розглянуто на засіданні президії та рекомендовано на розгляд 
пленарного засідання сесії.

Голова районної ради
Перше питання порядку денного -  «Про інформацію керівника 

Кропивницької окружної прокуратури про результати діяльності на території 
Кропивницького району за І півріччя 2022 року».

Інформує: Когагько Станіслав Миколайович - перший заступник керівника 
Кропивницької окружної прокуратури.

Чи є необхідність для доповіді? Можливо є запитання?
Клюєнко О.А: Є доповідь, прошу доповідати.
Голова районної ради:
Якщо доповідь будь ласка просимо Станіслава Миколайовича доповісти. 
Інформує: Когатько Станіслав Миколайович - перший заступник керівника 

Кропивницької окружної прокуратури (доповідь додається)
Голова районної ради:

Зареєструвався ще 1 депутат.
Чи будуть запитання до Станіслава Миколайовича? Якщо не має переходимо до 

голосування за основу та в цілому, прошу голосувати.
Результати голосування: «за» -37

«проти» - 0 
«утримались» - 0 
«не голосували» - 0

Рішення прийнято.
(Інформація про результати поіменного голосування додається)



Голова районної ради:
Наступне питання порядку денного -  «Про депутатське звернення депутата 

Кропивницької районної ради Лагоди К.А.»
Інформує: Лагода Костянтин Анатолійович - депутат Кропивницької районної 
ради (текст депутатського запиту додається).

Голова районної ради:
Чи будуть запитання, доповнення до Костянтина Анатолійовича?
Смірнов В.О.: Я,  так і не зрозумів чи є у Вас конкретні пропозиції, дії у даному 

проекті рішення чи це загальне звернення?
Лагода К.А.: Завершити перейменування вулиць, населених пунктів.
Смірнов В.О.: Чи є у вас конкретні приклади, настанови до дій? Що конкретно 

треба зробити для того щоб цей процес завершився? Хтось може сказати, що 
він завершений. Ви вважаєте, що він не завершений?

Лагода К.А.: Якщо потрібна конкретика, то ми її підготуємо. Навіть по 
м. Кропивницький є ще ряд вулиць, які не перейменовано.

Голова районної ради:
Це звернення, аби приділити ще раз цьому увагу, проконтролювати де і що 

зроблено, а де звернути більше. ;
Шановні колеги, я Вам скажу, як приклад, коли ми їздили по школам з 

перевіркою готовності бомбосховищ та тимчасових укриттів до навчального 
процесу (не буду називати громади, сільські ради), але трапляється, що на 
будівлі школи досі висить серп і молот. Ми, закцентували на цьому їх увагу. І 
тому дане звернення, з нагадуванням, ще раз звернути увагу.

Питання болюче, нагальне на даний час.
Давайте підтримаємо, а вже на місцях громади проглянуть де що не 

зроблено, а що ще потрібно зробити. Ще раз кажу це загальне питання, щоб 
громади ще раз звернули свою увагу.

Пастуш єн ко В.А.: Хочу зазначити, що не правильно зазначена посада не голова 
районної військової адміністрації, а начальник районної військової 
адміністрації, це перша технічна поправка, і відповідно правильно зазначають 
депутати, що дійсно сьогодні питання пов’язане з декомунізацією, тож 
можливо хтось з голів громад, чи безпосередньо виконавчих органів громад 
забув про це.

Децентралізацією безпосередньо повною мірою надано повноваження 
власниками тих чи інших будівель, якими є громади.

Окрім того, саме до повноважень громад відносяться питання про 
перейменування та вчинення інших дій про які ви говорите.

Голова районної ради: Чи є ще запитання ?
Шепель А.В: Можна уточнити по формі, бо прозвучало звернення, як вимога.
А якщо вимога то це депутатський запит. Ми голосуємо зараз за депутатський
запит чи звернення?
Лагода К.А.: Це звернення депутатів Кропивницької районної ради

П р и й н ято  р іш ення районної ради №  231 (додається)
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Андреев А..В.: Дане питання на часі, тому пропоную переходити до 
голосування.
Голова районної ради: Чи є ще запитання ? Якщо не має запитань, то надійшла 
пропозиція голосувати.
Пашина Н.М.: Депутатське звернення не потребує рішення сесії. Або це запит 
або за що нам голосувати.
Лагода К.А.: Добре, давайте таким чином вирішимо це питання. ІДе буде 
депутатський запит від депутата Кропивницької районної ради Лагоди К.А. 
Барабані О.В.: Якщо депутати дозволять ми доопрацюємо даний проект 
Рішення, як депутатський запит.
Голова районної ради: прошу перейти до голосування.

Результати голосування: «за» - 37
«проти» - 0 
«утримались» - 0 
«не голосували» - 0

Рішення прийнято.
(Інформація про результати поіменного голосування додається) 

Прийнято рішення районної ради № 232 (додається)

Голова районної ради:
Наступне питання -  «Про затвердження стажу служби в органах місцевого 

самоврядування та встановлення надбавки за вислугу років Лейбенку А.О.»
Інформує -  Власенко Тетяна Сергіївна -  керуюча справами Кропивницької 

районної ради.
Дсркаченко Ю.О.: Дозвольте питання: Чим передбачено, що обов’язкове 

голосування по цьому питанню.
Власенко Т.С.: Щоб виключити конфлікт інтересів.
Голова районної ради: Немає запитань. Переходимо до голосування за основу 

та в цілому. Прошу голосувати. Я не беру участі у голосуванні, щоб уникнути 
конфлікту інтересів.

Результати голосування: «за» - 36
«проти» - 0 
«утримались» - 0 
«не голосували» - 1

Рішення прийнято
(Інформація про результати поіменного голосування додається) 

Прийнято рішення районної ради № 233 (додається)

Голова районної ради:
Наступне питання -  «Про внесення змін до персонального складу президії 

Кропивницької районної ради».
Інформує Сергієнко Олена Василівна -  начальник відділу правового 

забезпечення та документообігу районної ради.
Голова районної ради:
Чи є запитання? Якщо не має прошу голосувати за основу та в цілому.
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Результати голосування: «за» - 36
«проти» - 0 
«утримались» - 0 
«не голосували» - 1

Рішення прийнято
(Інформація про результати поіменного голосування додається)

При йпито рішення районної ради № 234 (додається)

Голова районної ради:
Наступне питання — «Про погодження та затвердження проекту землеустрою 

щодо встановлення (зміни) меж села Веселівка на території Аджамської 
сільської ради Кропивницького району Кіровоградської області».

Інформує — Швидич Василь Степанович -  розробник, начальник відділу

Голова районної ради:
В сесійній залі також присутні староста села та голова Аджамської сільської 

ради. Дане питання розглянуто на комісії та президії.
Чи є питання ? немає?
Прошу голосувати за основу та в цілому.
Результати голосування: «за» - 34

«проти» - 0 
«утримались» - 0 
«не голосували» - З

Рішення прийнято
(Інформація про результати поіменного голосування додається)

IIР ийнято рішення районної ради № 235 (додається)

Голова районної ради;
Наступне питання -  «Про погодження та затвердження проекту землеустрою 

щодо встановлення (зміни) меж села Зелений Гай на території Аджамської 
сільської ради Кропивницького району Кіровоградської області».

Голова районної ради:
Чиє запитання? Прошу голосувати за основу та в цілому.

Результати голосування: «за» -35
«проти» - 0 
«утримались» - 0 
«не голосували» - 2

Рішення прийнято.
(Інформація про результати поіменного голосування додається) 

Прийнято рішення районної ради № 236 (додається)

Голова районної ради:
Наступне питання -  «Про затвердження програми забезпечення

безперебійного функціонування Кропивницької районної військової
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адміністрації та її структурних підрозділів в умовах введення воєнного стану 
в Україні».

Інформує Сухопарова Євгенія Сергіївна - начальник відділу інфраструктури, 
містобудування, архітектури, житлово -  комунального господарства, економічного 
та агропромислового розвитку району.

Дане питання було розглянуто на засіданні постійної комісії.
Чи будуть запитання до Євгенії Сергіївни?
Якщо немає запитань переходимо до голосування за основу та в цілому.
Прошу голосувати.
Результати голосування: «за» -35

«проти» - 0 
«утримались» - 0 
«не голосували» - 2

Рішення прийнято.
(Інформація про результати поіменного голосування додається) 

Прийнято рішення районної ради № 237 (додається)

Голова районної ради:
Наступне питання -  «Про внесення змін до рішення Кропивницької 

районної ради від 10 грудня 2021 фоку № 195 «Про районний бюджет» 
Кропивницького району на 2022 рік».

Інформує Єсмаи Любов Григорівна — головний спеціаліст відділу 
взаємодій з органами місцевого самоврядування Кропивницької районної 
військової адмі н і страції.

Дане питання було розглянуто на засіданні постійної комісії з бюджету та 
фінансів, а також на президії.

Лаврусь А.М.: Шановні колеги, так дійсно дане питання розглядалося на 
комісії, і я підіймав одне з питань, що в нас був лист від КПП КРР «Кропивницька 
ЦРЛ» щодо забезпечення пальним. Я  хочу внести пропозицію зняти ці питання, які 
ви нам запропонували а точніше статті (нарахування на заробітну плату, послуги з 
поточного ремонту даху, придбання бензину, хаби і в тому числі генератори) 
перерахувати на медицину та військовослужбовцям та винести на наступній сесії.

В обговорені даної пропозиції взяли участь: голова районної ради Лейбенко 
А.О., Андреев С.В., Барабаш О.В, Пашина Н.М., Клюєнко О.А., начальник 
Кропивницької військової адміністрації Пастушєнко В.А., в.о. головного лікаря 
КНП КРР «Кропивницька ЦРЛ» Дуніна 1.10, Мицюк М.П., Зубаха В.С., 
Кірілова К.О.

Голова районної ради: Андрію ви пропозицію вносите по змінам?
Лаврусь А.М.: Так, звичайно.
Голова районної ради; Прошу сформулювати пропозицію Вашу, та 

переходимо до голосування.
Лаврусь А.М.: Виключити з цього переліку закупівлю бензину, хаби, поточний 

ремонт даху, та інше.
Голова районної ради: Переходимо до голосування за основу «Про внесення 

змін до рішення Кропивницької районної ради від 10 грудня 2021 року № 195 «Про
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районний бюджет Кропивницького району на 2022 рік», переходимо до 
голосування за основу.

Результати голосування: «за» - 35
«проти» - 0 
«утримались» - 2 
«не голосували» - 0

Рішення прийнято.

Голова районної ради: переходимо до голосування щодо внесення змін 
депутатом Лавруся А.М.

В обговорені даної пропозиції взяли участь: Зубаха В.С., Ковтун О.С., 
Мельник С.П., Пастушенко В.А., Барабаш О.В., Єсман Л.Г., Клюєнко О.А.

Голова районної ради: переходимо до голосування за пропозицію депутата 
Лавруся А.М. зняти з районної ради 260 000,00 грн. Прошу голосувати.

Результати голосування: «за» - 2
«проти» - 6 
«утримались» - 29 
«не голосували» - 0

Зміни до рішення не прийнято.
Голова районної ради:
Чи є ще запитання чи пропозиції щодо даного питання?
Зубаха В.С.: Прошу на половину зменшити пальне на генератори.
В обговорені даної пропозиції взяли участь: Зубаха В.С., Клюєнко О.А., 

Ботнаренко І.Ю., Мельник С.П., Пастушенко В.А., Лаптева Л.О., 
Бершадський С.М.

Голова районної ради: Колеги, ставимо пропозицію на голосування щодо 
зменшення суми на 62 500,00 грн. витрати на паливо до генераторів для 
Кротіивницької районної військової адміністрації. Переходимо до голосування.

Результати голосування: «за» - З
«проти» - 6 
«утримались» -27 
«не голосували» - 1

Зміни до рішення не прийнято.

Голова районної ради:

Чи є ще запитання чи пропозиції щодо даного питання?

Ботнаренко І.ІОл Виключити з статті 0110150 в тому числі на поточний ремонт 
покрівлі 200 000,00 грн.

Клюєнко О.А.: Пропоную зробити експертизу даху та показати нам
розрахунки.

В обговорені даної пропозиції взяли участь: Мельник С.П., Клюєнко О.А., 
голова районної ради, Лаврусь А.М., Ботнаренко 1.10., Пастушенко В.А., 
Барабаш О.В., Лагода К.А.
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Голова районної ради: є пропозиція від депутата Ботнаренко І.Ю. Прошу 
голосувати.

Результати голосування: «за» - 6
«проти» - 8 
«утримались» -21 
«не голосували» - 2

Рішення не прийнято.

Голова районної ради:
Хто за те, щоб прийняти проект рішення в цілому, прошу голосувати. 
Результати голосування: «за» -31

«проти» - 0 
«утримались» - 4 
«не голосували» - 2

Р і шення прий пято.
(Інформація про результати поіменного голосування додається) 

Прийнято рішення районної ради № 238 (додається)

Голова районної ради:
Наступне питання -  «Про внесення змін до рішення третьої сесії 

Кропивницької районної ради восьмого скликання від 17 червня 2021 року № 
125 «Про деякі питання, пов’язані з орендою майна, що належить до спільної 
власності територіальних громад, сіл, селищ, міст Кропивницького району».

Інформує Кірілова Катерина Олександрівна -  начальник відділу 
бухгалтерського обліку та з питань власності.

Чи будуть запитання до Катерини Олександрівни?
Хто за те, щоб прийняти проект рішення за основу та в цілому прошу 

голосувати.
Результати голосування: «за» - 33

«проти» - 0 
«утримались» - 0 
«не голосували» - 4

Рішення прийнято.
(Інформація про результати поіменного голосування додається) 

Прийнято рішення районної ради № 239 (додається)

Голова районної ради:
Наступне питання -  «Про орендні відносини спільної власності 

територіальних громад, сіл, селищ, міст Кропивницького району».
Інформує Кірілова Катерина Олександрівна -  начальник відділу 

бухгалтерського обліку та з питань власності.
Чи будуть запитання до Катерини Олександрівни?
Переходимо до голосування за основу та в цілому.
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Результати голосування: «за» -33
«проти» - 0 
«утримались»- 0 
«не голосували» - 4

Рішення прийнято.
(Інформація про результати поіменного голосування додається) 

Прийнято рішення районної ради № 239 (додається)

Голова районної ради:
Наступне питання -  «Про надання згоди на прийняття у суспільну власність 

територіальних громад, сіл, селищ, міст Кропивницького району пристроїв 
супутникового зв’язку «8іаг1іпк».

Інформує Кірілова Катерина Олександрівна -  начальник відділу 
бухгалтерського обліку та з питань власності.

Чи будуть запитання до Катерини Олександрівни?
Чи є питання ? Якщо немає переходимо до голосування за основу та в цілому. 
Результати голосування: «за» -31

«проти» - 0 
«утримались» - 0 
«не голосували» - 6

Рішення прийнято.
(Інформація про результати поіменного голосування додається) 

Прийнято рішення районної ради № 241 (додається)

Голова районної ради:
Наступне питання -  «Про затвердження списку присяжних Бобринецького 

районного суду Кіровоградської області».
Інформує Сергієнко Олена Василівна -  начальник відділу правового 

забезпечення та документообігу районної ради.
Голова районної ради:
Чи є запитання? Якщо не має прошу голосувати за основу та в цілому. 

Результати голосування: «за» - 31
«проти» - 0 
«утримались» - 0 
«не голосували» - 6

Рішення прийнято
(Інформація про результати поіменного голосування додається) 

Прийнято рішення районної ради № 242 (додається)

Голова районної ради:
Наступне питання -  «Про затвердження списку присяжних 

Новгородківського районного суду Кіровоградської області».
Інформує Сергієнко Олена Василівна — начальник відділу правового 

забезпечення та документообігу районної ради.
Голова районної ради:
Чи є запитання? Якщо не має прошу голосувати за основу та в цілому.
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Результати голосування: «за» -31
«проти» - 0 
«утримались» - 0 
«не голосували» - 6

Рішення прийнято
(Інформація про результати поіменного голосування додається) 

Прийнято рішення районної ради № 243 (додається)

Голова районної ради:
Наступне питання -. «Про затвердження списку присяжних

Олександрійського районного суду Кіровоградської області».
Інформує Сергієнко Олена Василівна -  начальник відділу правового 

забезпечення та документообігу районної ради.
Голова районної ради:
Чи є запитання? Якщо не має прошу голосувати за основу та в цілому. 
Результати голосування: «за» - 32

«проти» - 0 
«утримались» - 0 
«не голосували» - 5

Рішення прийнято
(Інформація про результати поіменного голосування додається) 

Прийнято рішення районної ради № 244 (додається)

Голова районної ради:
Наступне питання -. «Про затвердження списку присяжних Знам’янського

міськрайонного суду Кіровоградської області».
Інформує Сергієнко Олена Василівна -  начальник відділу правового 

забезпечення та документообігу районної ради.
Голова районної ради:
Чи є запитання? Якщо не має прошу голосувати за основу та в цілому. 
Результати голосування: «за» - 32

«проти» - 0 
«утримались» - 0 
«не голосували» - 5

Рішення гір ийнято
(Інформація про результати поіменного голосування додається) 

Прийнято рішення районної ради № 245 (додається)

Голова ра й о н н ої рад и:
Переходимо до розгляду питань розділу «Різне».

Голова районної ради:
По питанню «Різне» чи є бажаючі виступити ?

Голова районної ради:
Шановні депутати!
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Всі питання, які виносилися на розгляд пленарного засідання дев’ятої сесії 
Кропивницької районної ради восьмого скликання, розглянуто.

На цьому пленарне засідання дев’ятої сесії Кропивницької районної ради 
восьмого скликання оголошую закритим.

\3вучить Державний Гімн України \
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